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Behandling: 
Kommunal strømstøtte, foreslått av Tor Asle Grønningen, Senterpartiet 
1. Er det på gang en ny søknadsrunde med tanke på de 3,1 mill som ikke ble tildelt i første runde? 

2. Oversendelsesforslag til kommunedirektøren: 

Karmøy Senterparti vil be om at kommunedirektøren utarbeider en sak som har til hensikt å tilføre 
det kommunale strømstøttefondet nye 10 mill. kroner. Tildeling og kriterier skal bygge på de 
samme prinsipper som i første tildelingsrunde. 

1. Gaard (FRP) viste til flyruter til København, og ønsket at det skulle videreformidles et ønske om 
å kunne bestille sammenhengende reise for å gjøre reisen mer attraktiv. 
Ordfører: 
Ruten har flere reisende enn hva som kreves for å opprettholde tilbudet. Ordfører tar dette opp med 
den lokale flyplassledelsen. 

2. Brekke Jakobsen (Ap) viste til tidligere spørsmål om status for ny skole på Åkra. 
Kommunedirektøren undersøker status. 

3. Wisnæs (KrF) viste til vedtak i formannskapet i mars om å gi høringssvar om kvinnehelse. 
Kommunedirektøren 
Høringssvaret er under utarbeidelse 

4. Medhaug (KL) viste til artikkel om Karmsund Vind i H-avis. Ønsker status. 
Ordfører svarte: 
Karmsund Havn eies av 6 kommuner som samlet har garantert for et låneopptak på 800 mill kr. Nå 



når låneopptaket nærmer seg taket, er det satt i gang et arbeid for å redegjøre videre muligheter 
videre. Karmsund Havn er invitert til å avholde orientering i formannskapet når det er anledning til 
dette. Eierselskapene avgjør selskapsform. 

5. Grønningen (SP) viste til temaet kommunal strømstøtte og stilte følgende spørsmål til dette: 
1. Er det på gang en ny søknadsrunde med tanke på de 3,1 mill som ikke ble tildelt i første runde? 

2. Oversendelsesforslag til kommunedirektøren: 

Karmøy Senterparti vil be om at kommunedirektøren utarbeider en sak som har til hensikt å tilføre 
det kommunale strømstøttefondet nye 10 mill. kroner. Tildeling og kriterier skal bygge på de samme 
prinsipper som i første tildelingsrunde. 

Ordfører svarte: 
Næringssjefen har bekreftet at de resterende 3,1 mill må lyses ut igjen med tilsvarende prinsipper 
Oversendelsesforslaget ble oversendt kommunedirektøren uten realitetsbehandling. 

6. Wisnæs (KrF) stilte i sist møte i formannskapet spørsmål om avfallshåndteringen. 
Kommunedirektøren viste til informasjonsheftene som var delt ut til representantene. Her er det 
spesifisert hvor de ulike typene avfall går til. 

7. Gaard (Frp) stilte spørsmål om bommene i Haugalandspakken blir fysisk fjernet ved avslutning 
av pakken. 
Ordfører svarte: 
Dersom nytt kommunestyre opprettholder at Karmøy ikke skal inngå i ny bompengepakke, vil de 
etterhvert fjernes. 

8. Gaard (FrP) viste til spørsmål stilt i sist møte i formannskapet, og etterspurte status. 
Kommunedirektøren viste til spørsmål om innkjøp, og at kommunen i det vesentlige forholder seg til 
innkjøpsavtaler og rammeavtaler. Møbler til Stangaland og Skudenes sykehjem ble utført etter avrop 
på eksisterende rammeavtaler. Viktig med god og ryddig anskaffelsesstrategi. Når det inngås avtale 
forventes det en lojalitet til avtalen. Enkeltvarer kan finnes rimeligere utenfor avtalen, men det må 
vurderes ut fra helheten. Øvrige spørsmål må besvares i et senere møte. 
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